
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община   

 

Здравейте! 

 

Пиша Ви ,за да изразя НЕСЪГЛАСИЕТО си относно предложението в новата "Наредба 

за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски градини и в 

подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община " 

да отпадне допълнителната точка за децата посещавали СДЯ през последните 6 месеца. 

Това е изключително неравностойно за децата в СДЯ в сравнение с другите деца ,които 

са приети в градини с яслени групи и после продължават автоматично в градината. 

Ако отпадне тази точка , нека и децата в детските градини да кандидатстват отново ,за 

да може шанса за всички деца да е равен!!! 

Надявам се ,че ще уважите молбата ни! 

 

С уважение: 

Камелия Ангелова-Пеева 
 


